

# Traffic @ Maplewood

## MODE D'EMPLOI

### BUSING IS MANDATORY FOR ALL K-5 STUDENTS

Parents & Staff must comply with the following rules.

#### DO NOT:

- **Make a U-turn at the Alta Vista Road light to head north** on Rockville Pike after exiting the school.
- **Make a U-turn on Alta Vista Road to head north** on Rockville Pike.
- **Use Alta Vista Road and neighborhood streets** when leaving campus if you are not a Maplewood resident.
- **Drop-off students on Rockville Pike or neighborhood streets** to walk to school.

#### Reminders:

- All restrictions on neighboring streets also apply to our community.
- Display the placard visibly on your vehicle's dashboard.
- Ensure the school has a record of your car's license plate number(s).

**The TMP states that each infraction is punishable by a penalty, and five violations are punishable by a permanent exclusion of the student.**

### LE TRANSPORT PAR BUS EST OBLIGATOIRE POUR TOUS LES ÉLÈVES DE GS AU CM2

Les parents et personnel de l'école doivent respecter les suivantes restrictions.

#### MERCI DE NE PAS:

- **Faire demi-tour sur Rockville Pike au feu d'Alta Vista** en sortant du campus.
- **Faire demi-tour sur Alta Vista Road en sortant du campus pour partir vers le Nord** sur Rockville Pike.
- **Emprunter Alta Vista Road et les rues du voisinage** en sortant du campus si vous n'êtes pas résident de Maplewood.
- **Déposer les élèves sur Rockville Pike** ou vous garer dans les rues du voisinage pour arriver à pied.

#### Rappels :

- Toutes les restrictions en vigueur dans les rues avoisinantes s'appliquent également à notre communauté
- Veuillez afficher le panneau qui vous a été remis de manière visible sur le tableau de bord de votre véhicule.
- Veuillez à communiquer le numéro de plaque d'immatriculation de votre (vos) véhicule(s).

**Le TMP prévoit que chaque infraction donne lieu à une sanction, 5 infractions sont sanctionnées par une exclusion permanente de l'élève.**



**More Info:** [www.rochambeau.org/about/campuses](http://www.rochambeau.org/about/campuses)

# Traffic @ Maplewood

## MODE D'EMPLOI

